
USNESENÍ KONFERENCE 
JIHOMORAVSKÉHO ŠACHOVÉHO SVAZU 

konané dne 30. 1. 2012  v Brně v hrací místnosti Lokomotivy Brno ve dvoře ZŠ Staňkova

            I. Konference JmŠS schvaluje  

1. Zprávu o činnosti JmŠS v roce 2011 přednesenou předsedou JmŠS Davidem Hampelem 
a doplněnou zprávami předsedů odborných komisí.

2. Zprávu o hospodaření za rok 2011.       

3. Návrh rozpočtu JmŠS na rok 2012 s tím, že: 

a) neuhrazené krajské příspěvky aktivních oddílů okresu Blansko strhnout z příspěvku 
pro OŠS Blansko.

b) ŠK Horáček Sudoměřice vrátit poplatek 400 Kč za zápočet na ELO KP II 2011/12.

c) Aktiva k 31.12.2012 budou minimálně 100.000 Kč.

4. Restrukturalizaci soutěží podle návrhu STK, varianta číslo 1.

            II. Konference JmŠS vzala na vědomí  

1. Zprávu RK JmŠS za rok 2011.   

III. Konference JmŠS zvolila

1. Delegáty na Konferenci ŠSČR 25.2.2012 v následujícím složení: David Ciprys, David 
Hampel, Miroslav Hurta, Jiří Majer, Dosi Točev, náhradníci Jaroslav Benák a Petr Pisk.

IV. Konference JmŠS ukládá VV JmŠS

1. Uspíšit vypisování a vyhodnocování mistrovských soutěží JmŠS.

2. Navýšit rozpočet JmŠS o odměnu hospodáře za rok 2011 a 2012. 

3. Vést na požádání účetnictví OŠS zdarma.

4. Vypracovat vlastní směrnici pro limity pokladní hotovosti a pro limity podpisových práv.

V. Konference ukládá STK JmŠS

1. Předložit vyjádření oddílů startujících v KPII v sezóně 2012/13 k zavedení hracího tempa 
s     přídavným časem.

VI. Konference JmŠS děkuje

1. Lokomotivě Brno za propagaci šachu na Veletrhu Sportlife 2011.  

Zapsal: Miroslav Hurta



Zápis z Konference Jihomoravského šachového svazu

Místo a datum konání: ZŠ Staňkova (hrací místnost Loko Brno), 30.leden 2012

Přítomní delegáti:             OŠS Blansko:  M.Boháček, P.Pisk
                          OŠS Brno-město:  R. Moulis, J. Vachek, G. Nikodém

OŠS Brno-venkov:  P. Kubíček, J. Majer, D. Hampel
OŠS Břeclav:  D. Ciprys, S. Jurák, M. Slavík
OŠS Hodonín:  P. Trávníček, J. Myšulka
OŠS Vyškov:  J. Slepánek, J.Gorčák, R. Slepánková
OŠS Znojmo:  J. Lahodný, V.Havel

Přítomní hosté: V.Novotný (předseda ŠSČR), B. Chmelíček (VV JmŠS),  S. Vémola (RK JmŠS), 
                         M. Hurta (KM JmŠS), D.Točev (VV JmŠS), J. Novák (Loko Brno), V. Nováková (STK        

JmŠS), J. Benák (ved. KP II. B), M. Kalod (Loko Brno), J. Prokop (MS Brno), L. Řehůřek  
(Bystrc Oilers), J. Klinkovský (Sokol Rudice), J. Plch (Sokol Jedovnice)                                     

Průběh Konference

17:10 Zahájení Konference. 

        Předseda JmŠS David Hampel uvítal přítomné delegáty a hosty a provedl zahájení konference. 

        Schválen byl program konference a jednací řád. (14 hlasů pro)

        Bylo zvoleno pracovní předsednictvo ve složení: D. Hampel – předseda, D.Točev, J.Majer

        

17:20 Procedurální záležitosti. Zvoleny následující komise:

            a) mandátová ve složení:  J. Kubíček, M. Slavík, G. Nikodém

b) návrhová ve složení:  M. Hurta, J. Gorčák, J. Vachek

c) zapisovatel:  P. Trávníček

d) ověřovatel zápisu:  R. Moulis

           Schválen program Konference (15 hlasů pro)

17:30 Zpráva předsedy svazu o činnosti JmŠS v roce 2011 (D.Hampel)

- činnost VV JmŠS

- JmŠS a Jihomoravské krajské sdružení ČSTV

- JmŠS a Jihomoravský kraj

- JmŠS a Šachový svaz České republiky

- aktuální stav financování šachových svazů 

- registrace členské základny a výběr příspěvků

- hospodaření

- činnost OŠS

- mistrovské soutěže

- soutěže mládeže

- internetové stránky JmŠS

- příprava trenérů a rozhodčích

- konference ŠSČR

17:45 Zpráva předsedy Komise mládeže (M.Hurta)

18:00 Zpráva předsedy STK (J. Myšulka) 

18:10   Zpráva předsedy Komise rozhodčích (J. Benák)

18:15   Zpráva předsedy Revizní komise (R. Moulis)

Diskuze ke zprávám:

M.Hurta… návrh aby podúčty OŠS vedl hospodář JmŠS zdarma

                         … návrh aby přebytek hospodaření JmŠS byl poukázán na práci s mládeží (navýšení

                              Tabulky úspěšnosti mládeže)



            J.Vachek… doporučení využití přebytku hospodaření JmŠS pro družstva hrající krajské soutěže

            R.Slepánková… podpora návrhu M.Hurty 

            D.Ciprys… podúčty OŠS zdarma

                          … návrh aby přebytkem hospodaření JmŠS byly navýšeny dotace pořadatelům soutěží 

           R.Moulis… připomínka aby v KP II. „B“ měla družstva stejný počet domácích a hostujících zápasů

          Zprávu o činnosti JmŠS v roce 2011 přednesenou předsedou JmŠS Davidem Hampelem 

          a doplněnou zprávami předsedů odborných komisí konference schválila. (17 hlasů pro)

19.00 Zpráva mandátové komise. 

        Přítomno je 18 delegátů z 21 oprávněných, tj. 86%. Konference je usnášení schopná. 

        K přijetí rozhodnutí je nutná nadpoloviční většina přítomných oprávněných delegátů s hlasem 

        rozhodujícím  tj. 10 delegátů. Přítomno je 12 hostů s hlasem poradním.

19:05 Vystoupení hosta Konference JmŠS 

Předseda ŠSČR Viktor Novotný se zmínil o těchto hlavních tématech:

- valná  hromada  ČSTV,  zvolen  nový  předseda  Miroslav  Jansta  (šéf  České  basketbalové
federace)

- sportovní svazy by měly dostat prostředky přímo ze státního rozpočtu

- krajské šachové svazy nebudou financovány z ŠSČR

- v ČR proběhne (v Praze) ME mládeže 2012 a MEU (v Malenovicích) 2013

- rozběhne se on-line aréna ŠSČR - internetová šachová herna (oslovení nereg. hráčů)

- vypsaný tendr na marketinková práva extraligy

19:20  Přestávka 

19:40  Jednání o variantách krajských soutěží od ročníku 2013/14

- návrh STK pro variantu I.  (16 hlasů pro)

- návrh P.Kubíčka pro variantu VI.  (2 hlasy pro)

- návrh J.Prokopa pro variantu V.   (0 hlasů pro)

Od soutěžního ročníku 2013/14 se budou hrát krajské soutěže pod variantou I. (tj. 1xKP I. po 12
družstvech a 3xKP II. po 10 družstvech).

19:20  Volba delegátů na konferenci ŠSČR 25.2.2011 v Havl. Brodě. (5 delegátů)

          Delegáti: D. Hampel, D. Ciprys, M. Hurta, D. Točev, J. Majer          

          Náhradníci: P. Pisk, J. Benák

          Delegáti a náhradníci schváleni (14 hlasů pro)

20:25  Zpráva o hospodaření JmŠS v roce 2011 (B. Chmelíček)

          Zpráva o hospodaření schválena... (15 hlasů pro)

          - hlasování o snížení dotace o 1200 Kč pro okres Blansko za  nezaplacené krajské příspěvky od  

            oddílů Vanovice 800 Kč a Lipůvka 400 Kč   (16 hlasů pro, návrh přijat)

          - Sudoměřicím se vrátí poplatek za ELO 400 Kč (14 hlasů pro)

          - o odměně hospodáře bude rozhodovat VV JmŠS  (15 hlasů pro)

          - účetnictví pro OŠS bude vedeno zdarma (13 hlasů pro)

          - výše rezervy hospodaření JmŠS bude minimálně 100.000 Kč (15 hlasů pro)

        

          Rozdělení přebytku hospodaření JmŠS:

- snížení členských krajských příspěvků  (1 hlas pro)

- dotace mládeži (navýšení tabulky úspěšnosti)  (7 hlasů pro)

- bodovné v krajských a okresních soutěží  (2 hlasy pro)

- dotace krajských mistrovských soutěží jednotlivců (5 hlasů pro)

- dotace pořadatelům republikových soutěží  (5 hlasů pro)



- přebytek ponechat na účtech JmŠS (12 hlasů pro, návrh přijat)

         

          Hlasování o rozpočtu JmŠS na rok 2012:  14 hlasů pro, rozpočet schválen

20:45  Krajské soutěže družstev a jednotlivců v roce 2012, výsledky konkurzů (J. Myšulka)

           Návrh předložit vyjádření oddílů startujících v KPII v sezóně 2012/13 k zavedení hracího tempa s        
přídavným časem.

21:20  Vystoupení zástupců OŠS s hodnocením činnosti na jednotlivých okresech

           Zástupci OŠS vyhotoví a pošlou zprávu o činnosti předsedovi JmŠS do poloviny února

21:25  Diskuze:

        J.Vachek - malý zájem hráčů v Brně o mistrovské soutěže

                        - šetřit digitální hodiny a nezavádět je do KP II.

        D. Hampel – poslat předsedovi JmŠS kdo zastupuje OŠS

                         -  směrnice pro limity pokladní hotovosti a podpisová práva

        B. Chmelíček – úroky na účtech OŠS budou patřit kraji

        P. Kubíček – návrh aby se delegáti Konference ŠSČR distancovali od setkání Iljumžinov – Kaddáfí

        J. Gorčák – propagace šachu v televizi

21:45  Usnesení Konference JmŠS 2012

          Návrh Usnesení přijat...(15 hlasů pro) 

21:50  Závěr konference

Zapsal: Petr Trávníček                                            Ověřil: Rudolf Moulis
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